
From: Tiborné Lakatos <kisberromaonkormanyzat@gmail.com>  
Sent: Monday, November 28, 2022 7:21 PM 
To: Szabó Erika (KKÖH) <referens@kisber.hu> 
Subject: kérdések a képviselő testülethez 
 
Szia Erika ! 
Meg kérlek a megbeszéltek szerint legyél szíves a testületi ülésre a kérdéseimet továbbitani. Köszönettel :Lakatos Tiborné 
Kati 
 
Tisztelt Képviselő testület ! 
Tisztelt Polgármester úr ! 
A következő kérdésekre szeretnék választ kapni : 
 
1. kérdés 
Mint ismert 2018 .óta vezetem Kisbér Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatát. 
Tudjuk hogy élő együtt műkődési megállapodás van Kisbér Város Önkormányzata és a Nemzetiségi önkormányzat között. 
szeretném meg kérdezni a Képviselő testületet és Polgármester urat szerintük nem lenne e szükség a közös 
önkormányzati kulturális vagy egyéb rendezvények megtartására mint más településeken is működik  
(az állami ünnepeket le számítva) mivel a hosszú évek alatt nem történt ilyen hiába tettem lépéseket ez ügyben 
meghívások kapcsán amit meghívások visszautasításra kerültek.( csupán 2 rendezvényen vett részt a polgármester úr 
(2018 roma nap és a 2022 barátság nap  
) a részvétel csupán csak a prominens személyeknek szólt) 
 
úgy gondolom hogy hogy a gördülékeny közös együtt működés érdekében szükség lenne a közös rendezvényekre , mivel 
jelenleg semmi együttműködés nem létezik csupán papír alapon . 
Jelenleg nincs az önkormányzatok között kommunikációs csatorna ,nincs egyetértés ,és nincs semmi koncepció. 
 
Szükségesnek látom azt hogy meg legyek kérdezve mint nemzetiségi elnök bizonyos dolgokban :többek között a szociális 
kérdések , aktuális pályázatok , munkahely mivel minket is nagyban érint. 
 
Milyen lépéseket kíván tenni Kisbér Város Képviselő testülete a hatékony és gördülékeny együtt működés érdekében ? 
 
2. kérdésekre 
 
mint ismert hosszú évek óta gondot okoz a Deák 71 .u, bérház ,Véncserdülő ,Újszőlő utcák állaga ,állapota 
elhanyagoltsága .  
 
Többször volt téma testületi ülések keretében mind két önkormányzatnál. 
a kérdésem az elmúlt időszakban milyen lépéseket tett a képviselő testület és a város vezetése annak érdekében hogy 
ezek a problémák meg oldódjanak. 
Történt e előzetes megbeszélés az ott élőkkel, a Véncserdűlő és Újszőlő utcákban hogy elkészüljön az út ,készült e 
hatástanulmány , egyeztettek e a lakokkal a lehetséges verziókról. 
 
Ha készült ,hol tart ? 
Ha nem készült ,miért nem történt meg ez idáig? 
Mert véleményem szerint ha lenne pályázati lehetőség arra már felkészültnek kéne lenni ,de ha nem pályázatból történne 
akkor is tisztán kéne látni a lehetőségeket ,és késznek kéne lenni a lehetőségekkel. 
 
A bérház kapcsán pedig ,több felújítás lett elő irányozva ,hol tart és mi valósult meg ? 
Egyeztettek e a lakokkal az engedély nélküli víz rákötésökről (mivel több "baj "forrása (szennyvíz) ),átépítésekről 
bővítésekről ,és ezek alapján került e a lakbér megállapításra. ,mivel a komfort fokozat meg változott van ahol a 
használatba vett négyzetméter is. 
 
Milyen terv van az esetleges fel újításra ,készült e hatástanulmány állag felmérés ? 
A közös együttműködés keretében köszönöm ha időt és energiát szánnak e fontos kérdésekben. 
Tisztelettel :Lakatos Tiborné KVRNÖ elnök 
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